

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/117  
6 April 1976

---

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notification under Article 2:4

Bilateral Agreement between the European Economic Community and Hong Kong

Note by the Chairman

Attached is a copy of a bilateral agreement negotiated under Article 4 between the EEC and HONG KONG. This is notified under Article 2:4 pending its formal conclusion, when the notification will be confirmed under Article 4:4.

Also attached is a notification under Article 2:2(i) of a programme for the elimination of existing restrictions.

---

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification conformément à l'article 2:4

Accord bilatéral négocié par la Communauté économique européenne  
et Hong Kong

Note du Président

On trouvera ci-joint copie de l'accord bilatéral négocié par la CEE et Hong Kong au titre de l'article 4. Cet accord est notifié au titre de l'article 2:4 en attendant sa conclusion formelle. La notification sera alors confirmée au titre de l'article 4:4.

Ci-joint, également, notification au titre de l'article 2:2(i) du programme d'élimination des restrictions antérieures à l'AMF.